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!

W imieniu mieszkaric6w osiedla mieszkaniowego przy ulicy plockiej zwracam ste
do Pana z proSbq o przeznaczenie czq5ci Srodkdw zapranowanych w bud2ecie miasta
Wtoclawek na2O24r. w pozycji Budowa/ przebudowa chodnik6w na remont chodnika
biegnecego wzdru2 Wisty poczawszy od brok6w mieszkarnych w kierunku tamy oraz na jego
przedtu2enie.

Mieszkaficy przez tny ostatnie rata o jego remont i unowoczesnienie chodnika starari siq
w ramach Bud2etu obywaterskiego, niestety, niewystarczaiQca riczba oddanych na projekt
gios6w powodowala, ie inwestycja zostala zrealizowana.
Teren na kt6rym usytuowany jest chodnik, to dra mieszkaric6w osiedra jedyne miejsce na
rodzinne spacery.

obecny stan techniczny chodnika utrudnia mieszkaricom swobodne spacerowanie.
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